



Maiatzaren 21ean Gipuzkoako I Pilota Eguna antolatuko da, jendartean gure kirola ezagutarazi eta klubek eta federazioak egiten dugun lanaren berri emateko.

Pilota Eguna Donostian ospatuko da. Goizean zehar Atano III, Carmelo Balda, Gaska trinketa eta Gaska atzoko frontoian jokamolde ezberdinetako partidak antolatuko dira. Era berean, pilotaleku hauengandik gertu, frontoi mugikor bat jarriko da eta inguruan joko zuzenak erakusteko eremu bat prestatuko da.

Eguerdian, eta frontoi mugikorrean, "barrene" solidario bat antolatuko da ACCU Gipuzkoa, Crohn gaitza duten pertsonen alde lan egiten duen elkarteari sostengua eman asmoz. Barrene horretan kultura eta euskal pilotako pertsona ezagunek hartuko dute parte.

Eguna amaitzeko, arratsaldean Atano III pilotalekuán eskuko profesionalen jaialdia ospatuko da. Bertan, bestek beste, 1. mailako buruz buruko txapelketako 3 eta 4. postuetarako partida jokatuko da.

Jaialdi hori hasi aurretik, omenaldi bat egingo zaie herri eta klub ezberdinetan euskal pilotaren alde urtetan lana egin duten pertsonei.

Data gerturatzenten den heinean joango gara xehetasun gehiagoren berri ematen.

Aldez aurretik eskerrik asko denagatik eta laster arte.

El próximo 21 de mayo se va a celebrar el I Pilota Eguna de Gipuzkoa, con el ánimo de dar a conocer a la sociedad nuestro deporte y la labor que desarrollan nuestros clubes y la propia federación.

El I Pilota Eguna tendrá lugar en Donostia. A lo largo de la mañana se van a organizar partidos de diferentes modalidades en el Atano III, Carmelo Balda, trinquete Gaska y el frontón descubierto de detrás del Gaska. Del mismo modo, próximo a estos, se instalará un frontón móvil y se va a acondicionar también un espacio para hacer una demostración de algún juego directo.

Al mediodía se celebrará un "barrene" solidario en el frontón móvil a favor de ACCU Gipuzkoa, asociación a favor de las personas afectadas por la enfermedad de Crohn, en el que tomarán parte personalidades famosas de la cultura y de la pelota vasca.

Para finalizar, por la tarde, se va a celebrar un festival de mano profesional en el Atano III, en el que uno de los partidos será el 3º y 4º puesto del manomanista de primera categoría.

Previo al comienzo de este festival se llevará a cabo un homenaje a las personas que en los diferentes pueblos y clubes han trabajado por la pelota vasca.

A medida que se vaya acercando la fecha iremos contando más detalles sobre la iniciativa.

Muchas gracias por todo de antemano y hasta pronto.